
Z Á P I S 

 23. schůze Rady města Soběslavi, 
která se konala dne 19. září 2023 od 14:00 hodin 

v kanceláři starosty města 

 

Přítomni: Podle prezenční listiny, která je přiložena k zápisu. 

Členové rady: Ing. Jindřich Bláha, Mgr. Pavel Lintner, Mgr. Alena Krejčová,  

  Mgr. Petr Lintner, Mgr. Michal Pánek, Bc. Marek Nývlt, Mgr. Petr Valeš 

Tajemník městského úřadu: Ing. Radek Bryll 

Jednání 23. schůze rady města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po uvítání 

všech přítomných konstatoval, že rada je schopna usnášet se o všech bodech svého programu 

jednání. 

Rada města schválila tento program jednání: 

1. Informace o pořizování změny č. 2 ÚP Soběslav 

2. Kapacity MŠ v Soběslavi 

3. Výběrové řízení – opravy místních komunikací 

4. ZŠ Komenského – zapojení do programu „Pomáháme s kroužky pro jihočeské 

děti“ 

5. MŠ Nerudova – změna odpisového plánu 

6. Pozemky, smlouvy 

a) OOSM/55/2023 – Delikomat, s. r. o., Modřice – dodatek č. 1 ke smlouvě o nájmu 

7. Různé 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

Členové RM neměli k zápisu a k usnesení z minulého – 22. jednání RM ze dne 5. září 2023 

žádné připomínky. 

Ověřovateli zápisu byli starostou města pověřeni členové rady Mgr. Petr Lintner a Mgr. Petr 

Valeš.  

Zápis z jednání provede tajemník MěÚ Ing. Radek Bryll. 

1.  Informace o pořizování změny č. 2 ÚP Soběslav 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Příloha: Informace o pořizování změny č. 2 ÚP Soběslav 

Předložena informace o průběhu přípravy pořízení změny č. 2 ÚP Soběslav zpracovaná 

vedoucí odd. územního plánování a památkové péče OVRR MěÚ Ing. arch. D. Buzu. 

Z důvodu velkého množství obdržených připomínek je jejich vypořádání časově náročné. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 23/219/2023. 

2.  Kapacity MŠ v Soběslavi 

Předložila: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Příloha: Statistika naplněnosti mateřských škol 

Předložena statistika naplněnosti MŠ Nerudova a MŠ Duha s výhledem do roku 2026 

zpracovaná I. Klečatskou, pracovnicí FO MěÚ Soběslav. Z předložené statistiky vyplývá, že 

současná kapacita MŠ je nedostatečná. RM se shodla na potřebě jejího navýšení. Jednáno 

bude o zkapacitnění stávajícího objektu MŠ Duha, případně o výstavbě nové MŠ v jiné 

lokalitě. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 23/220/2023. 
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3.  Výběrové řízení – opravy místních komunikací 

Předložila: Jana Kupková, DiS. – pracovnice KT MěÚ 

Příloha: Hodnotící tabulka 

Předložena informace o průběhu výběrového řízení. Komise doporučila jako vítěze firmu 

Strabag, a. s., Praha, která podala nejvýhodnější nabídku. Na druhém místě se umístila firma 

Swietelsky stavební, s. r. o., ČB, za cenu 3.660.829,52 Kč + DPH.  

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 23/221/2023. 

4.  ZŠ Komenského – zapojení do programu „Pomáháme s kroužky pro jihočeské děti“ 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Příloha: FO/34/2023 

Předložena žádost ředitele ZŠ Komenského Mgr. J. Holase o souhlas se zapojením do 

uvedeného dotačního programu. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 23/222/2023. 

5.  MŠ Nerudova – změna odpisového plánu 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Příloha: FO/35/2023 

V souvislosti se zařazením technického zhodnocení budovy školy – elektroinstalace 

předložena výše uvedená žádost ředitelky MŠ Nerudova ul. Bc. Evy Kuklové. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 23/223/2023. 

6.  Pozemky, smlouvy 

Delikomat, s. r. o., Modřice – dodatek č. 1 ke smlouvě o nájmu (nápojový automat ve 

výpravní budově) 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/55/2023 

Předložen návrh na uzavření výše uvedeného dodatku. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 23/224/2023. 

7.  Různé 

Bytová komise RM – přidělení městských bytů 

Předložil: Mgr. Pavel Lintner – místostarosta města 

Příloha: OOSM/59/2023 

Předloženo doporučení bytové komise ze dne 18. 9. 2023. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 23/225/2023. 

Odměny ředitelům ZŠ a MŠ zřizovaných městem 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Příloha: FO/36/2023 

Předložen návrh mimořádných odměn ředitelům ZŠ a MŠ zřízených městem (MŠ Duha, MŠ 

Nerudova ul., ZŠ E. Beneše, ZŠ Komenského). 

Hlasování o odměně ředitelce MŠ Duha: Pro: 6; Zdržel se: 1 (Mgr. A. Krejčová); Proti: 0 

Hlasování o odměnách ostatním ředitelům MŠ a ZŠ: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 23/226/2023. 

6. zasedání ZM dne 20. 9. 2023 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Předložena informace o případném doplnění programu zítřejšího, 6. zasedání ZM, o bod 

Průmyslová zóna Soběslav J. Kubešem, členem ZM. 
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Dále RM vzala na vědomí informaci tajemníka MěÚ týkající se: 

 Vyhlášení ředitelského volna na ZŠ Soběslav, tř. Dr. E. Beneše 50, dne 29. 9. 2023 

z organizačních důvodů – školení celého pedagogického sboru – viz příloha. 

Dotazy a připomínky členů RM 

Mgr. Petr Valeš 

 V návaznosti na minulé jednání RM informoval o termínu schůzky s T. Hořickým  

a J. Lončákovou ve věci rekonstrukce restaurace Národ, která se uskuteční 3. 10. 2023 

po jednání RM v 17:00 hod. 

Mgr. Alena Krejčová 

 Informovala o jednání finančního výboru ZM dne 11. 9. 2023. 

 Dotaz na možnost lepší medializace služeb nabízených farní charitou působící ve 

Veselí nad Lužnicí, na jejíž činnost přispívá i město Soběslav. Medializaci zajistí 

tajemník MěÚ. 

Mgr. Michal Pánek 

 Informoval o přípravě a organizaci akce Den sportu, který se bude konat 23. 9. 2023. 

 Informoval o pokládce nového umělého povrchu na víceúčelovém hřišti ve sportovním 

areálu. 

 

 

 

 

 

Jednání RM skončilo v 16:45 hodin.  

 

 

 


